
Socialdemokraterna 

Fråga: Fördelning av landstingsbostäders lägenheter 

Landstings bostäder ägs av regionen och har uppgiften att underlätta 
inflyttning till Östersund och därmed underlätta rekryteringar till främst 
sjukvården men även annan regiondriven verksamhet. 

I interpellationssvar 7 / 6 2019 redogjorde Elise Ryder W.tken (M) att 18 % 
av landstingsbostäders lägenheter beboddes av icke prioriterad personal i 
regionen. 

Min fråga till Regionala utvecklingsnämndens ordförande Elise Ryder 
W.tken (M) är: 

- Till vilka personalkategorier har Landstingsbostäders lägenheter 
fördelats de senaste åren? 
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